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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb den 15 september 2020, Kolmården. 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand Karlsson, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 16 juni och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin är god, i skrivande stund har vi närmare 24” i kassan. Vi inväntar fakturor från Eon, Nodra och 

Länsförsäkringar. Vi prognostiserar med en förlust för året, detta beroende på de investeringar vi gjort i 

banunderhåll. 

Vi kommer söka bidrag för nya nät till tennisbanorna i början av 2021. 
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§ 7 STATUSRAPPORT 

BANGRUPPEN .  

Stängning av banorna sker 11/10, kl 10.00 

Vi köper in salt till nästa år. 

Linjer behöver spikas. 

VATTENGRUPPEN  

FESTKOMMITÉN  

Sommarfesten i samband med KM ställdes in intresset var ringa.  

§ 8 SPONSRING 
 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
 

 Kolmårdsslaget 2021, försöka få en damklass. 

 

 Olle berättade om en möjlighet att använda friskvårdsbidrag för att betala speltid. Detta via Wellnet som 

bland annat hanterar Norrköpings kommuns friskvårds bidrag. Den kostnad som är förknippat med detta 

är 468sek per år i administrationsavgift samt 3% per bokning (som betalas via wellnet). 

Mötet beslutade om att vi inte går med i detta  

 

 Då våra nät börjar bli dåliga kommer Olle ansöka hos lämplig aktör för bidrag till nya nät inför 2021. 

 Tobias fixar en presenning som vi ska lägga på boden. 

 Vi bordlägger utegymmet till nästa år och tar ett nytt beslut i början av 2021. 

 Vi tittar på att sätta upp en portal in till banorna. ”Välkommen till Kolmårdens Tennisklubb” 
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 Vi testade en ny spelform under hösten. Idén är stulen från padel och är lätt anpassad till oss. Syftet med 

denna spelform är att få fler personer att spela och även kunna få nya spelpartners. Vi kommer att starta 

upp med denna form av spel under 2021 och då på fast dag. 

 

 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 20 oktober kl 19.00 i klubbhuset. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 


